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Protokół Nr 57/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  

ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski 
z dnia 12 grudnia 2023 r. 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3, sala II piętro, w godzinach 

9:00 – 9:40. Obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, Wiceprzewodniczący Komisji 
Włodzimierz Borowik, Członkowie Komisji: Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Danuta 
Karniewicz, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski.  

W posiedzeniu uczestniczyli także Skarbnik Miasta Anna Szkoda, Kierownik Referatu Obsługi 
Burmistrza i Rady Miasta Jolanta Mierzwińska, Kierownik Referatu Organizacyjno-Gospodarczego 
Urszula Gościk, Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Jarosław Kubajewski oraz 
Kierownik Ref. Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski. W trybie on-line w posiedzeniu uczestniczył 
Przedstawiciel S&H Consulting Maciej Huculak (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej 
wersji protokołu). 

 
Dotyczy punktu nr 1 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła posiedzenie Komisji, powitała wszystkich zebranych, 
Panią Skarbnik oraz kierowników referatów. Poinformowała, że zdalnie jest obecny Pan Maciej 
Huculak, jeżeli by kogoś interesowała rewitalizacja. Poprosiła, aby radni potwierdzili swoją obecność 
zakładką kworum, Pan Grygoruk informował, że może się spóźni. Stwierdziła, że oprócz Pana 
Krzysztofa wszyscy są obecni. 
 
Dotyczy punktu nr 2 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk odczytała zaproponowany prządek posiedzenia:  
 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 56/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 listopada 2023 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na I kwartał 2024 r. 

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy ktoś z zebranych ma uwagi do porządku obrad?  

 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji uznała, że Komisja przyjęła zaproponowany porządek 
obrad. 
 
Dotyczy punkt nr 3 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 56/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 listopada 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że protokół był udostępniony drogą online oraz 
jest dostępny w wersji papierowej. Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

https://bip-umbielsk.wrotapodlasia.pl/cms/page/link/29
https://bip-umbielsk.wrotapodlasia.pl/cms/page/link/29
https://bip-umbielsk.wrotapodlasia.pl/cms/page/link/34
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Protokół Nr 57/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 12 
grudnia 2023 r. 

 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod glosowanie projekt 

protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 56/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 listopada 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grygoruk 
 
Dotyczy punkt nr 4  
 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 
Miasta Bielsk Podlaski do 2035 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że już na ten temat rozmawialiśmy, natomiast 
jest to kolejny etap planowania i przygotowania procesu rewitalizacji w mieście Bielsk Podlaski, no i 
to pozwoli na opracowanie programu, który będzie w kompleksowy sposób oddziaływał na zjawiska 
kryzysowe o charakterze społecznym. Pan Maciej Huculak jest do dyspozycji. Otworzyła dyskusję w 
przedmiotowej sprawie. 
 
Przewodnicząca Komisji powitała Radnego Krzysztofa Grygoruka, który dołączył do obrad komisji.   
 
(Radny Krzysztof Grygoruk zgłosił, że nie będzie brał udziału w głosowaniu przy tym punkcie obrad)  
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 
Bielsk Podlaski do 2035 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Ostaszewski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Grygoruk 
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Protokół Nr 57/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 12 
grudnia 2023 r. 

 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych jest 9 radnych.   
 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz zapytała, czy kwota deficytu określona w uzasadnieniu jest 
kwotą finalną? Skąd wiadomo, że będzie to akurat taka kwota i czy jest ona ostateczna, czy też 
przewiduje się, że tyle to będzie kosztowało?  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda stwierdziła, że trudno jej odpowiedzieć, skąd się wzięła ta kwota, kto 
ją wyliczał. To jest wniosek referatu GK. Wyjaśniła, że nasze MPO będzie świadczyć dla miasta usługę 
tylko odbioru i dowozu do tego miejsca zagospodarowania, więc w dniu wczorajszym jeszcze 
sprawdzała umowę i odnosiła się do zysku zaplanowanego dla firmy MPO, jeszcze poszły pewne 
uwagi do firmy w sprawie opracowania wniosku, więc domyśla się, że ta kwota nie jest kwotą finalną, 
ale zapewne jest wyliczoną z projektu budżetu.  Zaznaczyła, że jeśli są jakieś pytania bardziej 
szczegółowe, to odpowiedź będzie na piśmie.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk  stwierdzała, że rozumie, iż ta kwota może nawet być wyższa? 
Może być niższa albo wyższa?  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda powiedziała, że to jest planowanie, więc nie wiadomo jak będzie z 
ilością osób w systemie. Jeżeli nie spadnie ilość osób w systemie, a zapewne jest to wyliczane na ilość 
aktualnie znajdujących się, więc nie powinna ona wzrosnąć ze względu na to, że jakby pewne kwoty 
są do oszacowania. No może się zdarzyć tak, że po roku, bo każda rekompensata jest po roku 
poddawana ocenie, audytowi przez zewnętrzną firmę i wtedy może się okazać, że zawierała mniej 
takich uzasadnionych kosztów, niż przedsiębiorstwo poniosło na ten odbiór odpadów i wtedy może 
się zdarzyć, że nastąpi dopłata dla przedsiębiorstwa. Zaznaczyła, że też jest to zawsze w oparciu o taki 
roczny plan rzeczowo-finansowy, przedkładany bodajże teraz do 31 sierpnia. To jest na podstawie 
prognozy, natomiast do tej prognozy zostały przyjęte dane, które już wynikają z takich jakby 
głębszych analiz przedstawionych przez firmę REFUNDA, między innymi.  
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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Protokół Nr 57/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 12 
grudnia 2023 r. 

ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia 
Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Paweł Bierżyn zwrócił się z pytaniem do Pana Kierownika albo do Pani Skarbnik. 
Wie, że w kuluarach były rozmowy Pana Burmistrza z Panem Dyrektorem MOSiR na temat zakupu 
sprzętu do konserwacji boiska, czyszczenia itd. Czy coś w tym temacie jest wiadomo? Czy będzie 
zakup tego sprzętu? Bo z tego, co mu wiadomo, to odbiory boiska odbywają się w piątek. Jeżeli 
wszystko pójdzie zgodnie z planem, to boisko będzie do użytku. Zaznaczył, że przy takiej aurze, jaka 
jest teraz i przy śniegach, może być tak, że inwestycja za 10 milionów będzie stała, a chyba nie o to 
chodziło, żeby ją wybudować, ale też żeby z niej korzystać. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda wyjaśniła, że z budżetu bieżącego roku na pewno nie nastąpi zakup 
żadnego sprzętu, bo już żadne postępowanie według ustawy prawo zamówień publicznych nie 
zakończy się do końca roku od dnia sesji, bo nawet od dnia dzisiejszego się nie zakończy. W związku z 
tym zakupów z budżetu bieżącego roku nie będzie. Natomiast najprawdopodobniej autopoprawką do 
budżetu roku 2024 na najbliższą sesję zostanie wprowadzone  dodatkowe zadanie inwestycyjne, 
majątkowe, zawierające właśnie zakupy sprzętu. Jaki to będzie sprzęt, trudno powiedzieć, wie, że 
jeszcze będą pewne wskazówki wykonawcy do tego, w jaki sposób postępować i jaki sprzęt powinien 
być zakupiony, żeby był odpowiedni do konserwacji tego obiektu.  
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Karniewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
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Protokół Nr 57/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 12 
grudnia 2023 r. 

Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda stwierdziła, że powinna powiedzieć to również przy zmianach w 
budżecie, najprawdopodobniej będą jeszcze drobne poprawki do zmian w budżecie 2023 roku, które 
wprowadzimy autopoprawką, ale również zwrócimy się do Państwa o wprowadzenie dodatkowego 
punktu do porządku obrad, jakim będzie pozwolenie na wprowadzenie wydatków niewygasających z 
roku 2023. Jest to po to, żeby pewne roboty, które nie zostaną odebrane w tym roku mogły być 
sfinalizowane w pierwszej połowie 2024 roku. W związku z tym, żeby nie obciążać podwójnie budżetu 
te środki są zabezpieczone w roku 2023 i już ich jakby nie możemy zwolnić. Natomiast po to, żeby nie 
zabezpieczać ich znowu w budżecie 2024 roku, żeby tego nie obciążać tymi wydatkami, to w związku 
z tym poprosimy o wprowadzenie pewnych zmian, pewnych właśnie wydatków jako niewygasające z 
budżetu roku bieżącego. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zapytał, czy nie mamy sygnałów na temat basenu, czy jesteśmy 
w stanie zamknąć grudzień? Odniósł się również do słów Radnego Bieżyna, o tym sprzęcie były 
rozmowy jakieś pół roku temu, że on się przyda, a teraz mamy budżet na nowy rok, wiadomo, 
przetarg, nie przetarg, a ten sprzęt jest potrzebny do odśnieżania. Także jak kupimy go w marcu, to 
raczej już się on nie przyda w tym roku.  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda powiedziała, że jeśli chodzi o sprzęt, to nie ma takiej wiedzy, na jakim 
etapie były rozmowy. Natomiast jeśli chodzi o Pływalnię Miejską Wodnik, to nie wpłynął żaden 
wniosek na temat dodatkowych środków. Nie wpłynęła też informacja, że posiadane pieniądze nie są 
wystarczające na opłacenie podstawowych wydatków, czy chociażby zobowiązań takich, które 
wymagają terminowości. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Karniewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Protokół Nr 57/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
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Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski 
na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda  stwierdziła, że nie będzie omawiała kwot, nie będzie szczegółów 
omawiała, tak jak powiedziała a propos budżetu 2023 roku, również zostanie przedstawiona 
autopoprawka do budżetu roku 2024, a to chociażby dlatego, że pewne zadania jako wieloletnie, te 
które były wprowadzone z limitem wydatków na 2023 rok zostały już zakończone i za niższe kwoty te 
prace będą wykonane. W związku z tym nie ma sensu, żeby blokować te środki w budżecie roku 
2024. Do budżetu 2024 roku jest już pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej i Bielskiej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego.  
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na 
lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Włodzimierz Borowik, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Piotr Ostaszewski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 2024. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 2024.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Włodzimierz Borowik, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej 
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Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że mamy w tejże uchwale 2 nazwiska podane i w 
gestii naszej komisji jest możliwość podania kolejnych kandydatów wedle uznania, bądź 
pozostawienie w takiej formie jaka została nam zaproponowana. Otworzyła dyskusję w 
przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz  zapytała, czy są chętni na tych ławników? Stwierdziła, że była w 
komisji poprzedniej i tam były trzy osoby chętne, a jedna tylko osoba spełniła kryteria jakie były 
postawione. W związku z tym, czy są chętni?   
 
Kierownik Referatu Obsługi Burmistrza i Rady Miasta Jolanta Mierzwińska poinformowała, że 
Prezes Sądu Okręgowego w Białymstoku wystąpił do Państwa radnych o przeprowadzenie wyborów 
uzupełniających. Termin na zgłaszanie kandydatów na ławników upływa 29 grudnia. Obecnie 
wpływają zgłoszenia, a w poprzednich wyborach dwie osoby nie dopełniły pewnych wymogów 
formalnych. Myśli, że przy tym wyborze uzupełniającym już dopełnią wszelkich formalności i będą 
kandydowały te osoby, bo na pewno są chętne.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy są chętni do komisji?  
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz  zgłosiła swój akces.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk  w związku że zgłoszeniem Pani Danuty poinformowała, że w 
imieniu Komisji wnosi o powołanie w skład zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych Panią Danutę Karniewicz, która wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały  
z uwzględnieniem kandydatury Pani Danuty Karniewicz. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych z uwzględnieniem kandydatury Pani Danuty Karniewicz.   
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia 
Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

https://bip-umbielsk.wrotapodlasia.pl/cms/page/link/29
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Protokół Nr 57/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 12 
grudnia 2023 r. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie „podjęcia uchwały Rady Miasta z 
poparciem odszkodowań od Niemiec". 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk  poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
opracowała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Artur Żukowski stwierdził, że to jest taka sytuacja, że Burmistrz kieruje tą petycję do 
rozpatrzenia przez Radę Miasta ze względu na nasze kompetencje w tym temacie, sam nie 
podejmując decyzji, ale nie ma napisane, kto tę petycję wysyła, bo jest wykropkowane. Komisja Skarg 
i Wniosków podejmuje decyzję, podając, przedstawiając radnym projekt uchwały o zatwierdzenie tej 
petycji. Radny powiedział, że do momentu, kiedy nie będzie jawne, kto ją zgłasza, to się wyłącza z 
głosowania. 
 
Kierownik Referatu Obsługi i Burmistrza Jolanta Mierzwińska stwierdziła, że to nie jest tak, że radni 
nie wiedzą kto złożył tę petycję, ponieważ petycja została dla wszystkich radnych zamieszczona w 
informatorze, na samym początku, jak tylko wpłynęła. Faktem jest, że petycja została skierowana do 
Burmistrza Miasta, ale nie jest on organem kompetentnym do podjęcia uchwały. Pan Burmistrz 
zgodnie z przepisami prawa, czyli naszym Statutem Miasta i Kodeksem postępowania 
administracyjnego, skierował petycję do Rady Miasta, organu stanowiącego, a Pan Przewodniczący, 
który tę petycję otrzymał, skierował zgodnie z przepisami prawa do Komisji Skarg. Z racji tego, że 
osoba, która podpisała się pod petycją, nie wyraziła zgody na udostępnienie swoich danych 
osobowych, w związku z tym publicznie imię i nazwisko tej osoby zostało wykropkowane, ale 
Państwo nie jesteście pozbawieni tej informacji. Tę informację posiadacie u siebie w informatorze. 
Myśli, że warto byłoby zerknąć akurat do całości tego dokumentu i tamte dane odszukać. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie „podjęcia uchwały Rady Miasta z 
poparciem odszkodowań od Niemiec".  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 0, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (1) 
Eugenia Kruk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk 
BRAK GŁOSU (5) 
Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski na 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Protokół Nr 57/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 12 
grudnia 2023 r. 

 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski na 2024 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia 
Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk powiedziała, że do tego punktu została dodatkowo przekazana 
autopoprawka. Razem z tą autopoprawką otrzymaliśmy informacje w odniesieniu do programu 
opieki nad zwierzętami, wysokość funduszy, która przysługuje na realizację tego programu, to jest 
144.400 zł. 90.000 idzie na Sonieczkowo, czyli jest to schronisko dla bezdomnych zwierząt położone 
obok Augustowa. Poza tym jest tu uwzględniona opieka weterynaryjna, ponad 14 tys., sterylizacja 
około 20 tys., opieka nad wolnożyjącymi kotami 18, prawie 19 tys. i na zwierzęta gospodarskie było w 
projekcie 1000 zł. Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz zapytała, ile kosztuje utrzymanie roczne jednego pieska? Czy jest 
więcej tych piesków, czy jest mniej, czy ich przybywa? Bo tak jak patrzymy to na ulicach nie ma ich za 
dużo, wygląda na to, że albo mają właścicieli, albo są w schroniskach.  
Zapytała jak to wygląda w rzeczywistości w naszym mieście? 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk  powiedziała, że z tego, co  przejrzała ten projekt, to są tam 
lata kolejne pokazane, ile było odławianych piesków corocznie i w związku z tym, rzeczywiście warto 
zapytać o kwotę, ile to Miasto łoży na otrzymanie jednego pieska, bo w ubiegłym roku mieliśmy takie 
informacje.  
 
Wobec braku chętnych do  dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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Protokół Nr 57/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 12 
grudnia 2023 r. 

ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald 
Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Danuta Karniewicz 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania i 
stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punku n 5  
 
Opracowanie planu pracy Komisji na I kwartał 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt planu 
pracy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Opracowanie planu pracy Komisji na I kwartał 2024 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia 
Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodnicząca Komisji stwierdziła, ze członkowie komisji przyjęli 
zaproponowany plac pracy.  
 
Dotyczy punktu nr 6  
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach 
prywatnych (dotyczy proponowanej nazwy - ul. Podleśna) 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że wniosek dotyczy obrębu ewidencyjnego nr 
2 Studziwody, jako działka nr 165/1. Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do  dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie ww. wniosek.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych 
(dotyczy proponowanej nazwy - ul. Podleśna).  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Protokół Nr 57/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 12 
grudnia 2023 r. 

 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia 
Kruk, Romuald Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
 
Członek Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusje w sprawach różnych.   
 
Członek Komisji Paweł Bierżyn poinformował, że ma pytanie do Pana Kierownika Jakubowskiego. Czy 
jest taka możliwość, że jeszcze w tym roku zostanie przygotowane zarządzenie przez Pana Burmistrza 
o ogłoszenie konkursu dla klubów sportowych? Kluby sportowe są akurat teraz w trakcie sezonu, taki 
jak koszykarski i siatkarski, więc pewnie potrzebują do swego budżetu pieniążków dotacyjnych, 
wiadomo z konkursu.  
 
Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski poinformował, że planowane jest, aby 
w tym roku ogłosić zarówno konkurs, jak też nabór wniosków. Czekamy, chyba do końca tygodnia, 
wejdzie w życie uchwała w sprawie programu współpracy i będziemy ogłaszali.  
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji podziękowała zebranym za 
udział w posiedzeniu i zamknęła obrady komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 

Eugenia Kruk 
 
 
 
 
 
 


